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Nr AO.0012.4.00003.2023 

Protokół Nr 49 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 8 maja 2023 r. o godz. 9.00 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecny radny: Jacek Tylman. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Anna Skórzewska                                   - zastępca Burmistrza;  

Marta Sobczak                                        - kierownik referatu IGN; 

Stanisław Maciejewski                           - kierownik referatu GKO; 

Magdalena Siupa                                    - dyrektor MGOK i MGBP; 

Katarzyna Starzyńska                             - podinspektor ds. budżetu i finansów. 

 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący 

komisji Wiesław Stolarski. Na wstępie stwierdził quorum (3 radnych potwierdziło swoją 

obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych. 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Radni jednogłośnie, 3 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania w wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 rok. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad 3.  Rozpatrzenie sprawozdania w wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2022 rok. 

Członkowie komisji powrócili do szczegółowego analizowania sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Kleczew za 2022 rok. Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. Na wniosek komisji w zakresie wydatków na organizację Jarmarku 

Bożonarodzeniowego, funkcjonowanie Klubu Bilardowego, kina i orkiestry wyjaśnień 

udzieliła dyrektor MGOK i MGBP w Kleczewie. Komisja wyjaśnień wysłuchała i przyjęła. 

Następnie, w nawiązaniu do dzierżawy gruntów na Ośrodku Wypoczynkowym w Trębach 

Starych, kierownik referatu IGN poinformowała, że umowa podpisana z dzierżawcą jest 

realizowana i kontynuowana, a obecnie trwają przygotowania do sezonu letniego. Nawiązując 

do inwestycji budowy żłobka w Kleczewie wyjaśniła, że wykonawca wnioskował                    

o wydłużenie terminu, co nie spowodowało żadnych konsekwencji finansowych. Następnie, 

komisja wysłuchała wyjaśnień kierownika referatu GKO w zakresie przeprowadzonych 
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remontów dróg oraz wydatków poniesionych na zasilanie w energię elektryczną parku           

w Kleczewie. Poinformował komisję, że wykonanie zasilania dla parku w Kleczewie 

finansowane jest z puli zagospodarowanie terenów zielonych i utrzymania zieleni. Na 

wniosek komisji wyjaśnił także zasady finansowania ochotniczych straży pożarnych przez 

gminę. Następnie, komisja zapytała o zyski i korzyści wynikające z organizacji śniadań 

biznesowych. Odpowiedzi udzieliła zastępca burmistrza tłumacząc, że dzięki takiej 

inicjatywie, przy małym nakładzie finansowym, przedsiębiorcy otrzymali wsparcie z różnych 

instytucji i wymienili się kontaktami. Komisja wysłuchała wszystkich wyjaśnień  i je przyjęła. 

 

Ad 4. Wolne wnioski. 

Przewodniczący komisji poinformował, iż kolejne posiedzenie komisji odbędzie się 25 maja 

br. o godz. 9:00. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

  

                                          Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - …………………………… 

                                          Zastępca Przewodniczącego               - …………………………… 

                                           Członek                                               - …………………………… 

                                           Członek                                               -……………………………. 

 

 

 Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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